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Aanwezig namens het bestuur: Oene, Peter, Imkje, Tjeerd, Bert en Annigje 
Aanwezig: 23 personen; waaronder Durk Durksz (wethouder) en Fransiscus Koopmans 
(dorpencoördinator gemeente) 
Afmeldingen: Jan vd Bij (gebiedscoördinator gemeente), Monique en John Veenhof.  
.        
  

1. Opening. 

Oene opent de vergadering en heet een ieder welkom; in het bijzonder dhr. Durksz 

en dhr. Koopmans. 

2. Vaststellen agenda. 

Er worden geen nieuwe punten aan de agenda toegevoegd. 

3. De notulen van de algemene ledenvergadering van 24 mei 2022 en de extra 

algemene ledenvergadering d.d. 7 juni 2022 worden onveranderd goedgekeurd en 

vastgesteld. 

4. Mededelingen en ingekomen stukken. 

• N.a.v. een vraag en Janco vd Werf tijdens de vergadering van 24 mei is bij de 

gemeente geïnformeerd naar handhaving van de 30-km zone aan de Streek. 

Door de gemeente zijn kortgeleden op 2 plekken telradars geplaatst. Helaas 

zijn de resultaten nog niet bekend; zodra deze bekend zijn gaat het bestuur 

kijken wat de mogelijkheden zijn. 

• Ook n.a.v. een vraag tijdens dezelfde vergadering is er inmiddels een cursus 

Fries gestart met 9 kandidaten, onder leiding van Thijs vd Veen. Hetty Visser 

vraagt of er een aankondiging in de Wispelweagen heeft gestaan; dit is 

inderdaad het geval geweest. 

• M.b.t. de resultaten van de enquête Dorpsspiegels is er eerder een 

bijeenkomst geweest voor belangstellenden. Deze bijeenkomst was echter 

door de gemeente georganiseerd op een middag. Jos vd Veldt vraagt om in 

de toekomst rekening te houden met het tijdstip. Beter was geweest om de 

bijeenkomst op een avond te plannen. PB heeft nu een uitnodiging ontvangen 

om samen met andere PB’s te kijken naar de speerpunten. Na deze 

bijeenkomst zal é.é.a. worden besproken met de leden van de groep 

Dorpsvisie. 

• De opbrengst aan de deelname van de Raboclubsupport was voor PB € 

486,11; dit bedrag wordt besteed aan de aanschaf van een nieuwe 2e AED. 

  Verder zijn er geen mededelingen en ingekomen stukken.  

Hierna geeft Oene het woord aan Durk Durksz, wethouder gemeente Opsterland; dhr. 

Durksz stelt zichzelf aan de aanwezigen voor en geeft aan dat in de toekomst 

wethouders aan een dorp zullen worden gekoppeld om zo te zorgen voor ‘korte 

lijntjes’. 



5. Tussentijdse bestuursverkiezing. 

Het bestuur heeft in Klaas Bloemhoff een nieuwe kandidaat gevonden voor een 

bestuursfunctie binnen PB. Er hebben zich geen tegenkandidaten gemeld waardoor 

de benoeming een feit is. Oene heet Klaas welkom in het bestuur. 

6. Aanvragen dorpsbudget 2022. 

De volgende aanvragen worden gepresenteerd aan de aanwezigen: 

• Bernadet’s Kinderopvang vraagt voor het realiseren van een klimtoestel bij de 

buitenschoolse opvang welke is gehuisvest in Us Doarpshûs een bijdrage van 

€ 1.500,00. Opgemerkt wordt nog dat het klimtoestel op openbare grond komt 

te staan waardoor het voor iedereen toegankelijk is. Tevens geeft Fransiscus 

Koopmans aan dat wanneer Bernadet in aanmerking wil komen voor 

verschillende subsidies zij dit via PB of een andere vereniging zou kunnen 

doen. 

• Roel Veenstra en Hetty Visser vragen, als onderdeel van de 

bomencommissie, of het restant van het aangevraagde budget van vorig jaar 

mag blijven staan en of het kan worden aangevuld tot € 700,00. Wat inhoudt 

dat er een bijdrage van € 240,00 uit het dorpsbudget wordt aangevraagd. 

• Janco Faber vraagt namens de speeltuincommissie aan de Visserwei een 

bijdrage van € 450,00 voor het aanbrengen van een 

overkapping/schaduwplek bij de speeltuin. 

• Henk Hofstra vraagt namens Us Doarpshûs een bijdrage van € 1.500,00 voor 

de aanschaf van een nieuwe koffieautomaat. 

• Marleen Timmerman vraagt namens de commissie Intocht Sinterklaas 

Terwispel een bijdrage van € 150,00 voor de aanschaf van strooigoed en 

kadootjes voor de kinderen. 

7. Pauze 

8. Stemming aanvragen dorpsbudget 

Er blijkt geen stemming nodig te zijn; er is voldoende budget om alle aanvragen te 

honoreren. PB heeft namelijk dit jaar een extra aanvulling op het dorpsbudget 

ontvangen van de gemeente. 

Dhr. Durksz vraagt om de resultaten van de aanvragen te delen met de gemeente via 

bijvoorbeeld de SA! of de nieuwsbrief welke de gemeente wil gaan uitbrengen. 

9. Rondvraag. 

• Berend Bos vraagt naar het onderhoud aan de wegen in de Visserwei; er zijn 

veel verzakkingen. Oene geeft aan dat PB dit zal meenemen in het overleg 

met de gemeente. 

• Jos vd Veldt geeft aan dat het nieuwbouwplan Kolderveen, zoals het er nu bij 

ligt, is goedgekeurd. De hoop is dat het aan het eind van het jaar in de “Raad” 

zal komen. Dhr. Durksz geeft aan dat de gemeente afhankelijk is van 

goedkeuring door de provincie en het waterschap. 

• Dhr. Durksz geeft nog info over het aanvragen van diverse soorten van 

subsidies via de gemeente; deze info is ook te bekijken op www.opsterland.nl 

onder zorg, inkomen en ondersteuning – onderdeel Geldloket. En merkt nog 

op “blijf op elkaar letten”. 

• Hetty Visser vraagt nog aandacht voor de Himmeldei op 29 oktober as. 

10. Sluiting. 

Hierna sluit Oene de vergadering en bedankt een ieder voor zijn/haar aanwezigheid.   

 

http://www.opsterland.nl/

